
referat fra HF Sønderbro Bestyrelsesmøde 6.6.2023. 

Træer 1 
Skraldefolkene klager over træer der er vokset for meget rundt i foreningen. Deres bil bliver 
ramt. Vi gør en indsats for at rydde buske og træer for skraldefolkene. Flere 
bestyrelsesmedlemmer har været i gang. Giv en hånd, hvis i kan. 

Træer 2 
Efter andet møde i træfældningsgruppen har vi fået en ansøgning fra en gruppe medlemmer 
om at fælde 4 meget høje træer. Der er åbenbart en uenighed i kommunen om, hvis ansvar det 
er at holde træerne rundt om fællespladsen og langs asfaltvejen. Bestyrelsen afventer endnu 
en gang afklaring fra kommunen omkring hvem der egentlig har ansvaret for vores fælles 
træer. Bestyrelsen håber at kommunen vil overtage plejningen og eftersom det vil blive meget 
dyrt for foreningen at beskære alle de høje træer, kan vi ikke sætte træfældning i gang før det 
er afklaret. 

Duetur 
Dueslaget søger om 6000,- til deres årlige sommerudflugt. Bestyrelsen godkender 
bevillingen.  
Alle er velkomne til at deltage og bestyrelsen opfordrer også nye medlemmer til at deltage i 
turen. 

Container 
Bestyrelsen opfordrer KRAFTIGT til at medlemmerne overholder reglerne omkring 
opfyldning af containere. Det er IKKE i orden at overfylde containere. HUSK DET NU. 

Forsømte haver 
Der blev afholdt møde om forsømte haver i teltet 1. juni. Der vil blive indkaldt til et 
opfølgende møde. 

Fra Ris og Ros udvalget 
Der er mange huse der ikke har synlige husnumre. 
Der er mange hække der er for ALT for brede. Det skal være muligt at køre en ambulance 
ned af stierne.  
Der er nogle stier, der er groet fuldstændigt til. 
Der er grønne stier, der ikke bliver holdt slået som aftalt. 
Der vil blive sendt advarsler ud til de haver, der har problemer. 
14 dage efter bliver haverne igen kontrolleret. 
Der vil blive udskrevet individuelle boder fra 1000.- kr. til de lejere, der ikke har 
efterkommet advarslen. Bod størrelse medsendes 

Ladestander  
Vi afventer kommunens svar på om vi kan få tilladelse til at opsætte ladestander. 

Vanding 
Vi vil gerne opfordre til, at der ikke vandes græsplæner. Græsset kan godt overleve at tørre 
ud. 

Næste bestyrelsesmøde 4. juli. 


